
 

 

Zápis z 3. jednání Výkonného výboru OLaMS 
soutěžní ročník 2021/2022 
Ostrava 
1.11. 2021 

 
 
Přítomni: 
VV OLaMS - Václav Killar, Petr Matěj, Jiří Kroupa, Vladimír Černín, Filip Fňukal 
Sekretariát - Robert Segeťa, Radomír Mrázek, Zdeněk Cholek 
VV ČF – Daniel Novák 
Omluveni – Tomáš Plaček 
 
 
Program jednání: 
 

1. VV OLaMS 
2. Covid-19 
3. LK OLaMS 
4. KRR OLaMS 
5. EK OLaMS 
6. KMM OLaMS 
7. KRD OLaMS 
8. Školení a semináře trenérů 
9. Informace z KR MS a OL KO ČUS 
10. DK OLaMS 
11. NSA 

 
 
ad1) VV OLaMS  

VV projednal: 
a) Termín příštího jednání 

rozhodnutí: 
- 4. jednání se bude konat 13.12. 2021 

usnesení:  
- sekretář bude o tomto rozhodnutí informovat koordinátora nesoutěžního úseku ČF 

zodpovídá: R. Segeťa  termín: 10.11. 2021 
b) Jednání hejtmanů (21. a 22.1. 2022 – Pardubice) 
- proběhla diskuze nad návrhy témat (do 5.11.2021 musíme zaslat návrhy) 
- proběhla diskuze nad účastí zástupců našeho regionu 
- D. Novák zmínil jako hlavní témata NSA a Covid 

 
 
ad2) Covid-19 

a) Aktuální informace 
- sekretář Z. Cholek informoval o aktuálních novinkách zejména pak o platnosti testů 
- sekretář Z. Cholek informoval o prozatímních případech a dopadech covidové pandemie v našich regionálních 

soutěžích 
- proběhla diskuze nad možným vývojem situace; v této souvislosti byla zmíněna důležitost realizace tzv. 

„covidových rozpisů“ v soutěžích OLaMS 
- tento bod byl dále řešen i v rámci některých dalších témat jednání VV 
- sekretář Z. Cholek informoval, že přes covidovou nelehkou situaci se zatím žádné z družstev neodhlásilo 
b) Nové přihlášky družstev 
- sekretář Z. Cholek informoval o několika nových přihláškách 

o FBC Letka má zájem přihlásit 3 družstva (přípravka, elévové, mladší žákyně) 
o FBS Olomouc má zájem přihlásit 1 družstvo (děvčata do soutěže přípravek) 

 
 
ad3) LK OLaMS 

VV se zabýval: 
a) Seznam umožněných startů 
- sekretář Z. Cholek informoval o umožněných startech 



 

 

b) Pokuty LK 
- sekretář Z. Cholek informoval o udělených pokutách 
c) Aktuální případy – Toro Salibandy Ostrava (MS liga mladších žáků) 
- sekretář Z. Cholek podrobně informoval o tomto aktuálním případu 
- proběhla diskuze 

rozhodnutí: 
- LK OLaMS uděluje družstvu mladších žáků oddílu Toro Salibandy Ostrava pokutu ve výši 1000,-Kč 
- vzhledem k tomu, že v tomto případě chybovali i rozhodčí, tak tento případ bude předán KRD OLaMS 

usnesení:  
- sekretář zašle rozhodnutí proviněnému oddílu 
- sekretář předá rozhodnutí KRD OLaMS 

zodpovídá: Z. Cholek  termín: 10.11.2021 
d) FIS a dopady hlásících chyb na utkání 
- hejtman V. Killar obecně konstatoval, že covidová sezona mohla být efektivněji využita pro updaty FISu 
- sekretáři Z. Cholek a R. Segeťa informovali, že problémy způsobila celková situace kolem zavedení „Institutu 

2002“, na který nebyl FIS připraven a regionální složky nebyly informovány o možných chybových hláškách ve 
FISu, které tak na některých turnajích způsobily nedorozumění a problémy 

- sekretář Z. Cholek informoval o některých konkrétních případech 
- proběhla diskuze nad důvody problémů a možnými formami řešení 
- z diskuze vyplynulo, že nejdůležitějším faktorem byla nedostatečná komunikace informací od celostátního úseku 

směrem k regionálním složkám 

 
 
ad4) KRR OLaMS 

VV projednal: 
a) Rozvojový plán 2021/2022 
- sekretář R. Mrázek podrobně prezentoval aktuální stav plnění jednotlivých bodů rozvojového plánu 
- podrobněji byly diskutovány zejména tyto body 

o práce s oddíly 
o PP3 
o PP1 a PP2 
o zázemí pro florbal 
o školské soutěže (ZŠ, SŠ) 
o dotační titul „Můj klub 2022 
o regionální FB profil 

- D. Novák doplnil aktuální informace k dotačnímu titulu „Můj klub 2022“ 
 
 
ad5) EK OLaMS 

a) Regionální dotace – „Podpora kvantitativního růstu rozhodčích v sezóně 2021/2022“ 

- sekretář R. Segeťa informoval o novém znění předpisu mít vyškolené rozhodčí, který má určitý vliv na principy a 
způsob podpory pro malé a velké oddíly 

- proběhla diskuze 

- toto téma bude dále projednáno na dalším jednání VV 
b) Rozpočet 2022 

- sekretář R. Segeťa prezentoval návrh rozpočtu 

- proběhla diskuze zejména nad navýšením startovného od sezony 2022/2023 
rozhodnutí: 

- VV OLaMS schvaluje předběžný návrh rozpočtu pro rok 2022 

- VV OLaMS schvaluje pro sezonu 2022/2023 u všech soutěží stanovit startovné v maximální výši 
usnesení:  

- sekretář zapracuje schválení maximálního startovného do schváleného návrhu rozpočtu pro rok 2022, jehož úprava 
bude prezentována na příštím jednání VV 
zodpovídá: R. Segeťa  termín: 13.12.2021 

c) Rozpočet 2021 

- sekretář R. Segeťa informoval o aktuální situaci 

- sekretář R. Segeťa představil odhad konečného schodku, který by se měl pohybovat okolo 300000,-Kč 
 
 
ad6) KMM OLaMS 



 

 

a) LODM 2022 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci (schůzka vedoucích sportů 3.11.2021 ve Velké Bystřici) 
b) Mládežnické akce 2021/2022 

- sekretář R. Mrázek informoval o plánovaných akcích 
c) Dovednostní dny 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 

- v rámci RRP je v plánu realizace 2 akcí v první polovině roku 2022 
d) Příprava RV 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 
 
 
ad7) KRD OLaMS 

VV projednal: 
a) Základní školení rozhodčích a delegátů 2021 

- sekretáři R. Segeťa Z. Cholek zhodnotili proběhlá školení 

- sekretáři R. Segeťa Z. Cholek informovali o vyškolení 222 rozhodčích (celkem s celostátními je to 245), 19 
delegátů (plus 4 celostátní) 

- budou vypsány ještě 2 školení rozhodčích v listopadu 2021 (1x OL, 1x MS) 
b) Systém vzdělávání rozhodčích 2021/2022 

- J. Kroupa informoval o obsahu a průběhu jednání ze setkání hlavních školitelů 
c) Semináře v sezóně 2021/2022 

- sekretář R. Segeťa informoval o plánovaných seminářích 
 
 
ad8) Školení a semináře trenérů 

- sekretář R. Mrázek informoval o proběhlých i plánovaných seminářích a školeních trenérů 

- sekretář R. Mrázek prezentoval porovnání počtu realizovaných školení a seminářů v minulých sezonách 
o aktuálně jsou v našem regionu vypsány do konce kalendářního roku 3 semináře 
o za poslední 4 sezony (kromě covidové 2020/2021) byl průměrný počet realizovaných seminářů 18 za 

sezonu (ani tento počet nebyl zcela dostatečný pro uspokojení potřeb vzdělávání nebo prodlužování 
trenérských licencí) 

 
 
ad9) Informace z KR MS a OL KO ČUS 

a) „Sportovec MS kraje dvacetiletí“ 

- sekretář R. Mrázek informoval o konání společenské akce „Sportovec MS kraje dvacetiletí“, která proběhla 
30.9.2021 v Ostravě 

- mezi oceněnými byli muži i ženy 1. SC Vítkovice 
b) VH MS KO ČUS (25.11.2021, Ostrava) 

- sekretář R. Segeťa informoval o konání akce 
 
 
ad10) DK OLaMS 

DK v posledním období neřešila žádný disciplinární případ. 
 
 
ad 11) Informace z NSA 

D. Novák informoval o aktuální situaci a možném vývoji v souvislosti s politickou situací. 
 
 
 
Vypracoval:       Schválil: 

Robert Segeťa       Václav Killar 

manažer OLaMS       hejtman ČF OL kraje 

3.11. 2021 


